
PROTOKÓŁ NR XXX/2017 Z XXX SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 22 LISTOPADA 2017 

ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA PAWŁA II 12 

 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna EWA GRABEK  

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, ja w związku z tym, że 

otrzymuje już drugie pismo z MKS „Lewart” chciałabym Panu Burmistrzowi zadać pytanie, z 

tym, że najpierw odczytam to pismo. Jest tutaj przedstawiciel na sali również. Ten wniosek 

Państwo również otrzymaliście, kierowany jest do wszystkich radnych tego miasta. 

Odczytane pismo MKS „Lewart” w załączeniu. Ja mam takie pytanie, boleję nad tym, bo 

wcześniejsze pismo również mam i ja mam pytanie do Pana Burmistrza. Ponieważ dwa lata 

chyba temu spotykaliśmy się na spotkaniu właśnie w sprawie tego klubu, w sprawie 

pawilonu sportowego i ta sprawa chyba powiedzieć można umarła śmiercią naturalną. Ja nie 

wiem nic na ten temat czy jakieś rozmowy były. Ja bym chciała Pana Burmistrza zapytać co w 

tej sprawie zostało zrobione, jakie Pan podjął czynności? Bo tak jak tu powiedziałam około 

dwóch lat temu spotykałam się, byłam w gronie tutaj, i Pan Burmistrz i Pan Prezes i rozmowa 

tutaj w Urzędzie miała miejsce. Od tamtej pory nic nie wiem jakie działania Pan Burmistrz 

podejmuje, co w tej sprawie zostało załatwione, dlaczego tak długo ta sprawa po prostu trwa 

i nie jest załatwione? Mnie po prostu jest wstyd jako radnej. Dziękuję 

 

 

 


